## الرئيس التنفيذي للمجموعة Group Chief Executive Officer

Date: 29 September 2019

30 Muharram 1441

Ref: 10/10/ 42 / /2019

To: CEO - Boursa Kuwait

Peace, Mercy and Blessings of Allah be upon you

## <u>Subject: Supplementary Disclosure</u> Turkey asks Banks to write off Bad loans

In reference to the above, and in line with Kuwait Finance House 'KFH' compliance with CMA Executive Bylaws Book 10 (Disclosure and Transparency), KFH would like to disclose the following:

Further to the previous disclosures and in response to the Article published on 19 September 2019 in Al Jarida Newspaper, KFH would like to report the following:

- KFH-Turkey has received a request from The Banking Regulation and Supervision Agency (BRSA) in Turkey regarding the write-off of bad debts by the end of the year and allocating adequate provisions. Preliminary studies were carried out according to the instructions. The results of the studies recommended equivalent KD 4.6 million in precautionary provisions to be allocated, currently there is no impact on the KFH Group financial position.
- KFH will announce in a timely manner for any new or material development(s) related to the above subject.

Attached is Appendix (13) 'Supplementary Disclosure Form' for your reference. A copy of the same has been submitted to CMA.



التاريخ: 29 سبتمبر 2019 م الموافق: 30 محـم 1441 هـ

الإشارة: 10/10/ 2019/ 421

السيد/ الرنيس التنفيذي - بورصة الكوبت السلام عليكم ورحمة الله وبركاته

## الموضوع: إفصاح مكمل تركيا تطالب البنوك بشطب قروض متعثرة

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحرصاً من بيت التمويل الكويتي "بيتك" على الالتزام بمتطلبات الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللانحة التنفيذية لهيئة أسواق المال، يفيد بيتك بما يلى:

إستكمالاً للإفصاحاتنا السابقة والخاص بالخبر المنشور بتاريخ 19 سبتمبر 2019 في جريدة الجريدة، نود الإفادة بما يلي:

- تلقى بيت التمويل التركي طلب من هيئة الإشراف والرقابة على البنوك التركية، بخصوص شطب ديون متعثرة بنهاية العام، وتجنيب مخصصات كافية لتغطينها، حيث تم عمل الدراسات الأولية وفق ما جاءت به التعليمات، وقد أسفرت نتائج الدراسة إلى أخذ مخصصات إحترازية بما يعادل 4.6 مليون د.ك فقط، هذا ولا يوجد أي أثر جوهري حالياً على المركز المالي لمجموعة بيتك.
- سيقوم بيتك بالإفصاح في حينه عن أية تطورات جديدة أو مؤثرة بهذا الشأن.

مرفق لكم نموذج "الإفصاح المكمل" وفقاً للملحق رقم (13). هذا وقد تم تزويد السادة / هيئة أسواق المال بنسخة منه.

Best Regards, Mazin S Al Nahedh



وتفضلوا بقبول فائق الإحترام، مازن سعد الناهض

infra 200

29 September 2019 Kuwait Finance House (KFH)

29 سبتمبر 2019 بيت التمويل الكويتي (بيتك)

Appendix (13)
Supplementary Disclosure Form

ملحق رقم (13) نموذج الإفصاح المكمل

Turkey asks Banks to write off Bad loans

تركيا تطالب البنوك بشطب قروض متعثرة

الإفصاح المكمل

Date	Listed Company	اسم الشركة المدرجة	التاريخ
29 September 2019	Kuwait Finance House (KFH)	بيت التمويل الكويتي "بيتك"	29 سېتمبر 2019
Disclosure Title		عنوان الإفصاح	
Turkey asks Banks to write off Bad loans		تركيا تطالب البنوك بشطب قروض متعثرة	
Date of Previous Disclosure		تاريخ الإفصاح السابق	
22/24 September 2019		24/22 سيتمبر 2019	
Material Information		المعلومة الجوهرية	
Further to the previous disclosures and in response to the Article published on 19 September 2019 in Al Jarida Newspaper, KFH would like to report the following:  KFH-Turkey has received a request from The Banking Regulation and Supervision Agency (BRSA) in Turkey regarding the write-off of bad debts by the end of the year and allocating adequate provisions. Preliminary studies were carried out according to the instructions. The results of the studies recommended equivalent KD 4.6 million in precautionary provisions to be allocated.  KFH will announce in a timely manner for any new or material development(s) related to the above subject.		إستكمالاً للإفصاحاتنا السابقة والخاص بالخبر المنشور بتاريخ 19 سبتمبر 2019 في جريدة الجريدة، نود الإفادة بما يلي:  تلقى بيت التمويل التركي طلب من هيئة الإشراف والرقابة على البنوك التركية، بخصوص شطب ديون متعثرة بنهاية العام، وتجنيب مخصصات كافية لتغطيتها، حيث تم عمل الدراسات الأولية وفق ما جاءت به التعليمات، وقد أسفرت نتائج الدراسة إلى أخذ مخصصات إحترازية بما يعادل 4.6 مليون د.ك فقط، الي أخذ مخصصات إحترازية بما يعادل 4.6 مليون د.ك فقط، سيقوم بيتك بالإفصاح في حينه عن أية تطورات جديدة أو مؤثرة بهذا الشأن.	
Effect of the Material Information on the Company's Financial Position		أثر المعلومة الجوهرية	
Currently, there is no effect on KFH Group Financial Position.		على المركز المالي للشركة لا يوجد أثر في الوقت الحالي على المركز المالي لمجموعة بيتك.	

Significant Effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders or similar contracts.

If a Listed Company, which is a member of a Group, disclosed some material information related to it and has Significant Effect on other listed companies' which are members of the same Group, the other companies' disclosure obligations are limited to disclosing the information and the financial effect occurring to that company itself.

يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر. ويستثنى الأثر المالي الناتج عن المناقصات والممارسات وما يشيها من عقود.

إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإقصاح عن معلومة جوهرية تخصها ولها انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة، فإن واجب الإقصاح على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشركة بعينها.



